
obec Jimlín
Zastupitelstvo obce Jimlín Jimlín, 31. 10. 2022

Zápis z l. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Jimlín
konaného dne 31. 10. 2022 na obecním úřadě v Jimlíně č. p. 7

l. Úvod
a) Zahájení
Veřejné zasedání Zastupitelstva obce Jimlín bylo zahájeno v 17:30 hod. starostou obce. Starosta
konstatoval, že dle prezenční listiny je přítomno 8 členů zastupitelstva obce, což znamená, že
zasedání je schopno se právoplatně usnášet. Omluvil se pan Jaroslav Krejčík.

b) Určení ověřovatelů zápisu
Starosta navrhl ověřovatele zápisu l. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Jimlín Jakuba Žižku
a Mgr. Jana Krtičku. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům a přítomným občanům sdělit
své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo.

NÁVRH USNESENÍ:

Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje ověřovatele zápisu z l. veřejného zasedání Zastupitelstva
obce Jimlín Jakuba Žižku a Mgr. Jana Krtičku.
Č. USNESENÍ . . PRO PROTI ZDFŮEL SE STAV

HL.ASOVANI:
17/1/2022 8 O O schváleno

C) Schválení programu
Starosta obce navrhuje doplnění programu. V bodě č. 2 Majetkoprávní dispozice s nemovitým
majetkem doplněním písm. e. Žádost o koupi podílu na pozemku p.č. 53/1 v k.ú. Jimlín, písm. f.
Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti ČEZ_SOVB 47797/IV-l 2-4020707/LN-Jimlin,
Zeměchy, č.parc.450/7 kNN chata a písm. g. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného
břemene - služebnosti inženýrské sitě v rámci realizace stavby ,.Optická sít' Jimlín".

Navržený program:
1. Úvod

a. Zahájeni
b. Určení ověřovatelů zápisu
c. Schválení programu
d. Kontrola plnění usneseni

2. Majetkoprávní dispozice s nemovitým majetkem:
a. Pacht části pozemku p.č. 365/6 o výměře l 200 m2 v k.ú. Jimlín dle situačního zákresu
b. Pronájem části pozemků p.č. 909 o výměře 900 m2 a p.č. 911 o výměře 2 500 rn2 v k.ú.

Jimlín a dle situačního zákresu
c. Záměr prodeje pozemku p.č. 362/67 o výměře 2 m2 v k.ú. Jimlín, který vznikl oddělením

u pozemku p.č. 362/8 geometrickým plánem č. 403-21 1728/2022 dle situačního zákresu
d. Revokace usnesení Č. 119/1/2018 ze dne 28. i l. 2018
e. Žádost o koupi podílu na pozemku p.č. 53/1 v k.ú. Jimlín
f. Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti ČEZ_SOVB 47797/IV-12-4020707/LN-

Jimlín, Zeměchy, č.parc.450/7 kNN chata
g. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene - služebnosti inženýrské sítě

v rámci realizace stavby ,,Optická sít" Jimlín"
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3. Dotace:
a. Schválení zpracování projektové dokumentace na Přístavbu MŠ v Zemčchách a následné

podání žádosti o dotaci
b. Schválení zadávacího řízení na akci s názvem: ,,Komunikace v Zeměchách - ulice 3, 4 a

5" v rámci veřejné zakázky malého rozsahu a následné podání žádosti o dotaci
4. Rozpočet:

a. Rozpočtové opatření č. 2
b. Stanovení kompetence starosty k provádění rozpočtových opatřeni
c. Schváleni účelově určeného finančního daru od organizace WOMEN FOR WOMEN

5. Různé:
a. Určeni počtu členů výboru pro školstvi. kulturu a sport
b. Volba členů výboru školství pro školství, kulturu a sport

6. Diskuze
7. Závěr

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům a přítomným občanům sdělit své stanovisko.
Žádné stanovisko sděleno nebylo.

NÁVRH USNESENÍ:

Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje program 1. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Jimlín.
' . . PRO PROTI ZDRŽEL SE STAVC. USNESENÍ HLASOVANI:

18/1/2022 8 O O schváleno

d) Kontrola plnění usnesení
Starosta informoval zastupitele, že všechna usnesení ze zasedání Zastupitelstva obce Jimlín
konaného dne 17. 10. 2022 byla splněna.

2. Ma jetkoprávní dispozice s nemovitým ma jetkem
a) Pacht části pozemku p.č. 365/6 o výměře 1 200 m' v k.ú. Jimlín dle situačního zákresu

(příloha Č. 3).
Starosta sdělil, že záměr pronájmu části zahrady na p.Č. 365/6 o výměře l 200 m2 v k.ú. Jimlín. byl
zveřejněn na úřední desce od 21.09. do 07.10.2022. Před hlasováním byla dána možnost
zastupitelům a přítomným občanům sdělit své stanovisko. Zádné stanovisko sděleno nebylo.

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín:
l. schvaluje pronájem části zahrady na p.č. 365/6 o výměře l 200 m' v k.ú. Jimlín,
2, pověřuje starostu obce podpisem nájemní smlouvy dle bodu l.
Č. USNESENÍ HLASOVÁNÍ, PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

19/1/2022 8 O O schváleno

b) Pronájem části pozemků p.Č. 909 o výměře 900 m2 a p.Č. 911 o výměře 2 500 m2 v k.ú.
Jimlín a dle situaČního zákresu (příloha Č. 4).

Starosta informoval zastupitele o dlouhodobém zájmu obce získat předmětné pozemky od Správy
železnic, státní organizace. již y roce 2020 jsme SŽDC podali písemnou žádost o bezúplatný
převod pozemků do majetku obce. Nájemné je stanoveno dle Cenového věstníku 19/2021 (Výměr
MF č. 01/2022 ze dne 3.12.2021) Správy železnic, státní organizace o pronájmu předmětných
pozemků za cenu 24,00 KČ/m'/rok bez DPH. To pak vychází na 81 600,- Kč/rok bez DPH, nebo 6
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800,00 Kč/měsíc bez DPH, viz doplnění žádosti o pronájem pozemku (příloha č. 4 zápisu). Před
hlasováním byla dána možnost zastupitelům a přítomným občanům sdělit své stanovisko.

p. Valeš: ty máš v plánu udě/a/ lam parko]'iš/ě:?
p. Svoboda: ano, chtěl bych, mám projekt, Ze na těch dvou travna/ých cípech, bych chtěl udělíú
parkoviště a s nádražíni žádný plán nemám, jen jsem myslel, že by bylo dobré mít tak velkou
plochu.
p, Cervíček.' a ĺo parkoviště by se dalo udělat íak, Že bude )' nájmu? Nebo ještě nemůžeme?
p. Svoboda: to ne/ušim, na /0 neumím odpovědět.
p. Cervíček: myslel jsem, že při konání velkých akcí, bychom mohli vybírat parkovné.
p. Svoboda." možná, že ano.
p. Grund.' oni ti to možná dovolí ale asi bychom nejdříve museli udělat nějaké stavební úpravy.
p. Červí'ček: iakže kdyby to povolili, dalo by se tam vybírat parkovné.
p. Svoboda: ano, to by se dalo a někteří tum už p minulosti parkovali. Takže souh/asííe s
pronájmem?
p. Grund.' a cojim nabídnout 50%?
p. Svoboda: já jsem lam samozřejmě volal a bylo mi řečeno, Že můžeme navrhnout cenu nižší neZ
24, 00 Kč/m2/rok bez DPH Samozřejmě, když přijdeme s nesmyslem tak nás pochopite/ně vyhodí,
íakže by chtělo navrhnout něco rozumného.
pi. Orinčáková.' kolik to bylo minule? 22 Kč/m'?
p. Svobodu: ano, 22 Kč/m2 a teď' chlěií 24 Kč/mĽ
pL Orinčáková.' za měje to pořád dobrá cena.
p. Svohoda.'já /0 řeknu takhle, kdybychom věděli, že lo bude trvat rok, jak to mělo trval s těmi
předchoziřni pozemky, tak těch 8/ tisíc Kčje určiíě cena akceptovatelná.
p. Červíček: já si myslím, že by se to vyplatilo i na 3 roky
p. Grund.' když ti řekli, at' cenu nab/dneníe, zkus navrhnou/ 50%, pokud by to trvalo 3 roky,
vychází ĺo na SO tisíc KC.
p. Svoboda: navrhuji nechat v usnesení cenu 24 Kč/m2 a pokud se mi podaří cenu snížit, dal bych
Vám to vědět. Dále zjistím, jestli lům už budeme moci něco budovat.

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín:
l. schvaluje pronájem části pozemků p.č. 909 o výměře 900 m' a p,č. 911 o výměře 2 500 m' v k.ú.

Jimlín od pronajímatele Správy železnic, státní organizace,
2. rozhoduje o uzavření Smlouvy o nájmu pozemků za cenu maximálně 24 KČ/m2 rok bez DPH,
3. ukládá starostovi obce Jimlín podepsat smlouvu dle bodu 2.
Č.USNESENĹ HLASOVÁNÍ, PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

20/1/2022 8 O O schváleno

C) Záměr prodeje pozemku p.č. 362/67 o výměře 2 ln? v kú. Jimlín, který vznikl oddělením u
pozemku p.Č. 362/8 geometrickým pIánem Č. 403-211728/2022 dle situačního zákresu
(příloha Č. 5).

Starosta informoval zastupitele o zaslání kupní smlouvy č. E618-S-3025/2022-Za na základě které
chce Správa železnic, státní organizace odkoupit pozemek p.č. 362/67 o výměře 2 m2 v k.ú. Jimlín,
který vznikl oddělením u pozemku p.č. 362/8 geometrickým plánem č. 403-211728/2022. Kupní
cena byla určena na základě znaleckého posudku č. 1080-57/2022 ze dne 2.9.2022 soudního znalce
Ing, Petra Michalová, jmenovaného rozhodnutím předsedy Krajského soudu v Plzni dne 29.5.2009
pod č.j. Spr. 1611/2008 pro základni obor ekonomika, odvětví ceny a odhady, specializace
oceňování nemovitosti a činí . Kupní cena předmětu smlouvy je popsána a oceněna ve výše
uvedeném znaleckém posudku, a to cenou obvyklou (po zaokrouhlení) ve výši 170 KČ. Protože
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musíme nejdříve schvalovat záměr prodeje toho pozeinku. navrhuji schválit následující usnesení.
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům a přítomným občanům sdělit své stanovisko.
Žádné stanovisko sděleno nebylo.

NÁVRH USNESENÍ:

Zastupitelstvo obce Jimlín:
l. schvaluje záměr prodeje p.č. 362/67 o výměře 2 m' v k.íi. Jimlín, který vznikl oddělením u

pozemku p.č. 362/8 geometrickým plánem č. 403-211728/2022,
2. pověřuje Obecní úřad Jimlín zveřejněním záměru pachtu dle bodu 1.
Č. USNESENÍ . r l PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

HLASOVANI: .
21/1/2022 8 O O schvaleno

d) Revokace usn. Č. ll9/1/2018 ze dne 28.11.2018

Starosta navrhuje, aby zastupitelstvo zrušilo vyhrazenou pravomoc o rozhodováni o záměru
uzavírání smluv o nájmu, výpůjčce a pachtu přijaté usnesením zastupitelstva obce č. ll9/1/2018
dne 28.1 1.2018 a navrácení do zákonného stavu a ponechalo si pouze tímto usnesením vyhrazenou
pravomoc rozhodovat o nájmu. výpůjčce a pachtu nemovitého majetku. Důvodem je zbytečné
prodlužováni řízeni. Zveřejněním záměru obec sebe sama nezavazuje k uskutečnění zamýšleného
právního jednání, tj. není povinna z obdržených nabídek určitou vybrat a právní jednání učinit
(uzavřít smlouvu). Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit
své stanovisko.

p. Cerviček.' takže budeme sc'hvalovat rovnou pachí, prodej, nebo koupi?
p. Svoboda: uno, pokud někdo přijde s tím, že chce pronajmout například zahradu, pošlu Vám
podklady do e-muilu. Vy mi to přlbadně odsouhlasíte a záměr vyvěsíme na úřední desku. Na
zastupitelstvu se pak rovnou schváli pacht, prodej nebo koupě. Urychlí se tak řízení o jedno
zastupite/s/vo.

NÁVRH USNESENÍ:

Zastupitelstvo obce Jimlín:
l. revokuje usnesení 119/1/2018 ze dne 28.11.2018 z důvodu zrušení vyhrazené pravomoci

Zastupitelstva obce Jimlín rozhodovat o záměrech nájmu, výpůj čky a pachtu.
2. rozhoduje o vyhrazeni pravomoci Zastupitelstva obce Jimlín rozhodovat o nájmu, výpůjčce a

pachtu.
" . . PRO PROTI ZDRŽEL SE STAVC. USNESENÍ HLASOVANI:

22/1/2022 8 O O schváleno

e) Žádost o koupi podílu na pozemku p.č. 53/1 v k.ú. Jimlín (příloha Č. 6).
Starosta uvedl, že zastupitelé k tomuto bodu obdrželi před zasedáním jako podklad žádost
společnosti MI Estate s.r.o. o koupi podílu na pozemku p.č. 53/1 v k.ú. Jimlín. Před hlasováním
byla dána možnost zastupitelům a přítomným občanům sdělit své stanovisko. ZádnC stanovisko
sděleno nebylo.

NÁVRH USNESENÍ:

Zastupitelstvo obce Jimlín
l. schvaluje žádost o koupi podílu na pozemku p.č. 53/1 v k.ú. Jimlín
2. pověřuje Obecní úřad Jimlín zveřejněním záměru prodeje podílu dle bodu l.
Č. USNEŠENÍ . . PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

HLASOVANI: ,
O 8 O neschváleno
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f) Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti ČEZ_SOVB 47797/IV-12-4020707/LN-
Jimlín, Zeměchy, č. parč. 450/7 kNN chata (při7oha č. 7 zápisu).

Starosta uvedl. že zastupitelé k tomuto bodu obdrželi před zasedáním jako podklad Smlouvu o
zřízení věcného břemene - služebnosti ČEZ SoVB 47797/lV-l2-4020707/LN-jimlin, Zeměchy, č.
parč. 450/7 kNN chata. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům a přítomným občanům
sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo.

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín:
l. schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene - služebnosti ČEZ_SoVB 47797/lV-l2-

4020707/LN-Jimlin, Zeměchy, č. parč. 450/7 kNN chata.
2. Eovčřuje starostu obce podpisem Smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti

CEZ SoVB 47797/IV-12-4020707/LN-Jimlin, Zeměchy, č. parč. 450/7 kNN chata dle bodu
l

Č. USNESENÍ l · . PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV
23/1/2022 HLASOVANI' 8 O schváleno

g) Smlouva o budoucí smlouvě o zřízenívčeného břemene - služebnosti inženýrské sítě v rámci
realizace stavby ,,Optická sít' Jimlín" (přúoha Č. 8 Zápisu).

Starosta uvedl. že zastupitelé k tomuto bodu obdrželi před zasedáním jako podklad Smlouvu o
budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene - služebnosti inženýrské sitě v rámci realizace stavby
,,Optická sít' Jimlín". Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům a přítomným občanům sdělit
své stanovisko.

p. Svoboda: přišel za mnou Lukáš Tymich, /echnický ředitel Luminetu a Miroslav Holienko jako
obchodní ředitel s tím, Ze koná Já jsem si to pakještě ověřil a opravdu končL Vysvětlovali mi to
íak, že nekončíjako jňrma Lumineí, ale Ze končíjako vedení 2 osobních důvodů. PoloZilifunkce, ale
do konce měsícejsou pořádještějednatelé, /akže se to dá jěš/ě dnes schválit u podepsat. Následně
se,/irma Luminet bude l)ostupně přewidět na./írmu GRAPE SC, a. s. C'htě/"i l Kč za každý započatý
metr uložené inženýrské sítě na budoucím pozemku a minimálnijednorázová náhrada činí 500 KČ.
Podle Zásady stanovení náhrad za omezení užívání nemovi/osií v majetku obce Jimlín, která byla
schválena na zas/upite/stvu v roce 20/3, bychom měli požadoval minitná/ně 20 Kč/mza ornou půdu,
zemědělskou půdu či ostatní plochy. Za zastavěné plochy, nádvoŕĹ komunikace a další obdobné
plochy v zastavěném území obce /0 pak může být až 200 Kč/m. Vtěch Zásadách stanovení náhrad
za omezeni užíváni nemovitostí v tnaje/ku obce Jimlín je uvedena tabulka, kde jsou uvedeny různé
/ý/ý pozemků a podle toho jsou pak s/anoveny různé výše cen od ?0 Kč/m až do 200 Kč/m.
p. Grund: kolik lamje metrů odhadem?
p. Svoboda: odhadem nevím, ale je to celá obec. Slyšel jsem, že./írma Grape má zájem to rozjel a
chtějí to začít zprovozňoval.
p. Červíček: mluvil jsem s./írmou Grape ohledně nNho internetu a bylo mi řečeno, že by to chíě/i
zprovoznit do konce roku a řekli mi, že tum kde je írubic'ka, není vůbec problém a rozjedou to lům
během chl'ilky.
p Grund: navrhuji IKČ, ale s tím, Ze to zprovozní do něiakého /ermi'nu.
p. Červíček: ale oni lo zprovoznění neov/ivni
p. Grund: ta smlouva to ovlivni ne ?
p. Svoboda: já si myslím, Ze /0 urči/ě bude záležet na,fírmě Grape, kdy to zprovozní Čím dřive se
s nimi dohodneme. tím dřive budeme mít in/et"neL
p. ŽiZku: za měje l KČ nesmysl
p. ČervíČek: ten pán zJírmy Grape mi řekl, Že k lomu nemají Žádné podkla(lv, žádné .fotky, vůbec
nevědj jak to mají udělat.
p. Žižka.' toje Částka stálá?
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p. Svoboda: ne lojejednorázová částka, kterou nám oni zuplatĹ a tímje lam projejich sii'vytvořeno
věcné břemeno.
p. Grund." jakáje nejnižší cena v té tabulce?
p. Svoboda: nejnižší je 20 Kč/m za ostatní plochy za ornou půdu, ze/ne"dě/skou půdu či os/(I/ní
plochy.
pi Orinčáková.' nemají smlouvu s nějakoujinou obcí? Ze bychom se zeptali?
p. Svoboda: určitě ano, ale jestli jsou tak daleko, že mají uzavřenou smlouvu, to nevím. Jako první
krok navrhiýi zaslat jim schválenou tabulku z roku 2()/3 jako nůš pro/inávrh na uzavřeni" smlouvy
o budoucism/ouvě o zřízení věcného břemene - .služebnosti inženýrské sítě v rámci realizace stavby
,, Op/ická sít'jim/in ".

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín:

l. schvaluje Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene - služebnosti inženýrské
sítě v rámci realizace stavby ,.Optická sít' Jimlín" v částkách dle Zásady stanovení náhrad
za omezení užívání nemovitostí v majetku obce Jimlín, která byla schválena na veřejném
zasedání zastupitelstva obce Jimlín dne 16.09.2013, usnesení č. 70/2013.

2. pověřuje starostu obce podpiseni Smlouvy Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného
břemene - služebnosti inženýrské sítě v rámci realizace stavby ,,Optická sít' Jimlín" dle bodu
1

Č. USNESENÍ HLASOVÁNÍ, PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV
24/1/2022 8 O O schváleno

3. Dotace
a) Schválení zpracování projektové dokumentace na Přístavbu MŠ v Zeměchách a následné

podání žádosti o dotaci.
Starosta uvedl, že z důvodu možnosti podání dotace na Přístavbu MŠ v Zeměchách v příštím roce,
navrhuje zadat zpracování projektové dokumentace za cenu 382 000,- KČ bez DPH. Mateřská
škola v Zeměchách je již několik let ria hygienické výjimce, protože počet dětí neustále převyšuje
povolenou kapacitu. Částečně pomohlo i zřízení přípravné třídy v ZŠ Zeměchy, ale přesto
požadavky na umístění dětí do MŠ v Zeměchách stále převyšuje její kapacitu. Budoucí dotace by
měla být 90% s udržitelnosti 5 let. V současné době jsou dotace řešeny tak, že tam bývá nějaké
procento na nutné další výdaje. v tomto případě by to mělo být 7% a vztahuje se to na zpracování
projektové dokumentace. zajištění dotace atd. Vlastni realizace by pak měla být až do konce roku
2025. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům a přítomným občanům sdělit své
stanovisko.

p. Valeš: my 2 toho máme nějaké íýhody?
p. Krtička.' pods/a/né ,je, Že jsme povinni zajis/i/ vzdělávání a h'ú/i převisu kapacity nejsme
momentálně schopni \:yhol'ě/ hlavně našim občanům. Je pravděpodobné, že ten /rend bude spíše
narůs/ajicí především u maíeřské školky. Když bychom )' praxi přistavěli jedno odděleni mateřské
Školky pro 25 dětí a ta kapacita se nup/ní a q/íciálně se to ohlásí do reis/říku škol, tak automatickj'
p/'i/'dou./ínančnl' prostředky na platy dvou kantorů, ale je to potřeba promyslet.
p. Svoboda: měl jsem tam projektamy a řekli mi, Ze tohle už by byla třetí dotace na MŠ a neví se,
jestli bude ještě dalšL Přfpravil bychom to stihli, jelikož la dotace bude vypisovaná v létě 2023 a
realizace je do roku 2025. Není to tak, že bychom ted' podávali žádost o doúíci, jen bych chtěl
svolení, abychom mohli zadat zpracovat projektovou dokumentaci a získat potřebné síavební
povolení
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p. Žižku: za mě udělat projekt na školku ano, ale aby se udělal projekt a byl někde v šuplíku, tak
s tím nesouhlasím,
p. Grund: já myslel, že se soustředíme spiše na školu.
p. Svoboda.' dotace na školu se bude podávat zítra. Vprvnim kvartálu roku 2023 se dozvíme, zdaji
získáme a realizovat se začne hned, ideálně v létě 2023. Tu školu musíme udělat. Školku chceme
udělat, protože víme, Ze naplníme její kapacitu. Je to mnohem reálnějši než u té školy.
p. Grund: já ted'trochu odbočím, když přijde někdo cizí do ško/ky, je možné mu dát větší Školkovné
než mLwním?
p. Krtička: musela by být uzavřená smlouva mezi obcemi, čili pokud by byl starosta v nějaké zou/álé
situaci a musel by zajis/i/ předškolní íýuku pro někoho zjiné obce, může udělat mezi obcemi
smlouvu o tom, že mu tady lu předškolní výuku zajistíme. Samozřejmě se na tom oba starostové musí
shodnout.
p. Svoboda: já bych tohle nedělal, i když by to šlo.
p. Ĺ'erviček: ted'jde ale o len projekt.
pi. Orinčáková: já bych ten projekt ro:;jela, jelikož neníjasné, zda bude další dotace.
p. Cervíček: pokud to teda rozjedeme, zkus na to sehnat docaci. Zkus třeba i ten Státní zemědě/ský
investiční./i)nd.
p. Svoboda:.já jsem žádal loni na dva projekty na osvětlení Jimlína, ten stál 380 tisíc ajsme zatím
náhradníci. Uvidíme, zda máme ještě šanci. Navrhuji /edy zpracovat prqjektovou dokumentaci' na
Přístavbu MŠ a zkusií získat na projekt dotaci.
pí. Baborová: jak je to teď s rozpočtem na Školu? Musíme si uvědomit, že se tímhle navýšl: ale
souhlasím, že školka potřebuje rozšířit. Já jen jestli se chceme zavázat tím, že každý rok půjde
desetina rozpočtujen na tohle.
pí. Orinčáková." s tím musíme poči/ai, pokud to chceme udělat.
p. Krtičku: ,já bych šel tou cestou a oslovil bych Zbrašín, protože tomu starostovi, který /0 řeší
vytrhneš trn z paty a jy dohody mezi obcemi existují
Svoboda: ano prověřím to. Mám takový dojem, zda nemají uzavřenou smlouvu s Cítoliby
p. Krtičku: za každé dítě, které z naší obce umístíte do jiné ško/ky, tak vám dáme do rozpočtu
náklady, které normálně najedno dítějsou, cožje 45 až SO tisíc a to si rozpočítáš mezi nákla¢' na
energie atd.
p. Svoboda.' bavíme se stále jen o lom prqjekíu. Pokud ho brzy nezadám, tak ho nebudu ínít do
podání žádosti o dotaci. Teďschvalujeme zpracováníprojektové dokumeniace a zkusím na ni sehnut
dotaci.

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje zpracování projektové dokumentace na Přístavbu MŠ v
Zeměchách, za cenu 382 000,- KČ bez DPH.
C. USNESENÍ HLASOVÁNÍ, PRO PROTI ZDRZEL SE STAV

25/1/2022 6 l 1 schváleno
Proti: p. Valeš Zdržela se: pí. Baborová

b) Schválení zadávacího řízění na akci s názvem: ,,Komunikace v Zeměchách - ulice 3, 4 a 5"
v rámci veřejné zakázky malého rozsahu a následné podání žádosti o dotaci.

Starosta uvedl, že obec má zpracovanou projektovou dokumentaci a vydáno stavební povolení na
akci s názvem: ,,Komunikace v Zeměchách". V letošním roce jsme provedli výběrové řízeni na akci
s názvem: ,,Komunikace v Zeměchách - ulice l a 2". V příštím roce bychom rádi provedli výběrové
řízení na akci ,,Komunikace v Zeměchách — ulice 3, 4 a 5" v rámci veřejné zakázky malého rozsahu
Následně bychom rádi na tuto akci podali žádost o dotaci na Ministerstvo pro místní rozvoj a
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současně bychom rádi podali žádost o dotaci na ulici 2 v Zeměchách a na ulici 3 v Jimlíně, kde již
bude obec Jimlín vlastníkem pozemku p.č. 914/3. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům
a přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo.

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje vypsáni zadávacího řízení na akci ,,Komunikace
v Zeměchách - ulice 3, 4 a 5"
C. USNESENÍ HLASOVÁNÍ, PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

26/1/2022 ) 8 O O schváleno

4. Rozpočet

a) Rozpočtové opatření Č. 2 (při7oha č. 9)

Starosta předložil zastupitelstvu Rozpočtové opatřeni č. 2. Před hlasováním byla dána možnost
zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.

p. Svoboda: na přjjmu byly peníze z nájmu za hospodu, dotace nu volby, údržba zeleně od Dráhy a
úroky banky. Banku navyšuje úroky a chodínám více peněz, než se předpokládalo v rozpočtu. Tyto
navýšené příjmy se zapojily do výdajového rozpoáu.

Zastupitelstvo obce Jimlín bere na vědomi Rozpočtové opatřeni č. 2.

a) Stanovení kompetence starosty k prováděni rozpočtových opatření

Starosta uvedl, že kompetence k provádění rozpočtových opatření by mělo zastupitelstvo převést na
starostu. Kompetence k provádění rozpočtových opatřeni na starostu převádí zastupitelstvo k tomu,
aby starosta mohl operativně reagovat na potřeby obce v oblasti hospodaření, jelikož období mezi
zasedáními zastupitelstva mohou být až tří měsíční, což je dlouhá doba na operativní změny
v rozpočtu. Může docházet k přijetí průtokových dotací (navýšeni příjmů a výdajů), k vypořádání
dotací (dotace musí být vrácena v určitém terminu, jinak hrozí sankce) k potřebě realizovat
nerozpočtovaný výdaj ihned, bud' k zabráněni Škodám, ke splnční jiných povinnosti. nebo i
z důvodu výhodnosti. Dalším příkladem zcela běžného překročeni rozpočtu ve výdajích je např.
vyúčtováni energií v případě vyšší spotřeby, než bylo plánováno. Před hlasováním byla dána
možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.

p, Žižka: jak tofungova/o doted'?
p. Svoboda: měljsein schválenou kompetenci cca 300 tisíc korun.
pL Orinčáková: .jde o výdajovou část rozpočtu, že ano?
p. Svoboda.' ano, kompetence se týká jak při)'mové, i'ak i íýdajové stránky rozpočtu. Co se týče
dotací mohu navýšil ve své kompetenci rozpočet, jelikož předcházíjejí schválení za.wupite/i.
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NÁVRH USNESENÍ:

Zastupitelstvo obce Jimlín stanovuje v souladu s § 102 odst. 2 písm. a) a § 99 odst. 2 zákona č. "
128/2000 Sb.. o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, kompetenci starosty obce
k provádění rozpočtových opatřeni v následujícím rozsahu:
l. Na příjmové straně rozpočtu:
a) navýšení závazných ukazatelů v rámci třídy l (daňové příjmy), 2 (nedaňové příjmy) a třídy 3
(kapitálové příjmy) a jejich případné zapQiení do výdajů nebo financování.
b) navýšeni závazných ukazatelů v rámci třídy 4 (přijaté dotace) u rozpočtového zapojení
účelových dotací v případě, že zastupitelstvo schválilo účast obce, nebo její příspěvkové
organizace při podání žádosti o transfer nebo jsou transtčry poskytovány na základě právních
předpisů. Tyto prostředky starosta zapojuje do výdajů.
2. Na výdajové straně rozpočtu:
a) navýšení závazného ukazatele do výše 500 000,- Kč v období mezi jednotlivými zasedáními
zastupitelstva. Navýšeni závazného ukazatele musí být financováno snížením jiného závazného
ukazatele na výdajové straně rozpočtu nebo zapojením financování (položka 81 !5) nebo reálným
a odůvodněným zvýšením příjmů. Financování lze zapojit v maximální výši 500 000,- KČ
v období mezi jednotlivými zasedáními zastupitelstva obce.
Tato pravomoc se nevztahuje na závazné ukazatele ,,příspěvky na provoz" zřízeným
příspěvkovým organizacím.
b) navýšení závazného ukazatele o částku v případě potřeby vyšší než 500 000 kč a to jen v
případech havárii nebo stavu nouze, k odvrácení a zabráněni možných škod. Dále v případě
úhrady pokut, penále a dalších nutných výdajů, kdy schválení rozpočtového opatření je nezbytné
a má jen formálni charakter. protože výdaj musí být realizován.
C) přesuny v rámci jednoho paragrafu mezi třídou 5 (běžné výdaje) a třídou 6 (kapitálové výdaje)
u akcí, které byly řádně schváleny v orgánech obce, ale u kterých je nutné pro uskutečnění plnění
výdajů provést správné zatřídění v souladu s rozpočtovou skladbou.
3. Zastupitelstvo si vyhrazuje právo na informaci o každém rozpočtovém opatření provedeném v
kompetenci starosty na nejbližším zasedání zastupitelstva konaném po schváleni rozpočtového
opatřeni starostou.
Č. USNESENÍ . . PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

27/1/2022 HLASOVANI' 5 2 ] schváleno
Proti: p. Valeš a pi. Baborová, Zdržel se: p. Červíček

C) Schválení účelovč určeného finanČního daru od organizace WOMEN FOR WOMEN
(přůoha Č. ID)

Starosta uvedl, že obdržel žádost ředitelky Základni Školy a Mateřské Školy Zeměchy, ve které žádá
o souhlas s přijetím účelově určeného finančního daru od WOMEN FOR WOMEN, o.p.s., v rámci
jejího charitativního projektu OBĚDY PRO DĚTI. Jedná se o Částku 6 552,- KČ pro rok 2022 a
částku 15 876,- KČ pro rok 2023 Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným
občanům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo.

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín souhlasí s přijetím účelově určeného finančního daru od WOMEN
FOR WOMEN, o.p.s., v rámci jejího charitativního projektu OBĚDY PRO DĚTI pro Základní
školu a Mateřskou školu Zeměchy. okres Louny, příspěvkové organizace. IČ 706 983 76. dle
předložené žádosti. Jedná se o částku 6 552,- KČ pro rok 2022 a částku 15 876,- KČ pro rok 2023.
Č. USNESENÍ · · l PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

28/1/2022 HLASOVANI' 8 O O schváleno
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5. Různé
a) Určení poČtu Členů finančního a kontrolního výboru, výboru pro školství, kulturu a sport
Starosta navrhl, aby zastupitelstvo rozšířilo výbor pro školství, kulturu a sport o dva členy. výbor
pro školství, kulturu a sport bude šestičlenný. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům
i přítomným občanům sdělit své stanovisko.

p. Svoboda: chci do výboru doplnit pana Janicha a Vintricha. Spanem Vintrichemjsem se domluvil,
Že by dělal časopis, který jsem dosud dělal sám. Dal bych mu Vaše e-mailové adresy, aby se s Vámi
dohodl, co do časopisu dát.
pi. Baborová.' a nejde mu udě/aí dohodu o provedení práce?
p. Svoboda: tímjsem začal a řekljsem mu, jestli chce do výboru, ale on původně nic nechtěl. prý to
bude dělat i bez toho, aby byl v /é/o komisi. Pak mi ale řekl, že pokud by byl členem výboru, vzal by
si na sebe nějaké akce. Proiojsem ho chíě/ navrhnout.
pí. Baborová." já mám takovou zkušenost, Že ti lidi co lo dělají dobrovolně, ve jíná/e řeknou, hele
tam jichje 6, takjá na to kašlu.
p. Svoboda.' jde o to, aby lidé na pořádaných akcích byli opravdu přítomni a měli celou akci na
starosti. Když budeme mít takových lidí 6, takje to určitě lepší, než když lam budou 3.

NÁVRH USNESENÍ:

Zastupitelstvo obce Jimlín rozšiřuje výbor pro školství, kulturu a sport o dva členy. výbor pro
školství kulturu a sport bude šestičlenný.
Č. USNESENÍ HLASOVÁNÍ, PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

29/1/2022 7 O l schváleno
Zdržela se: pí. Baborová

a) Volba Členů výboru pro školství, kulturu a sport
Starosta vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na členy výboru pro školství, kultům a sport.
Člen zastupitelstva Mgr. Jan Krtička navrhl zvolit p. Jaroslava Janicha a p. Zdeňka Vintricha. Před
hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné
stanovisko sděleno nebylo.

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín volí členy výboru pro školství, kulturu a sport p. Jaroslava Janicha a p.
Zdeňka Vintricha
Č. USNESENÍ l HLASOVÁNÍ, PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

30/1/2022 7 O 1 schváleno
Zdržela se: pi. Baborová

6. Diskuze

p. Svobodu: co se (ýčé plynq/íkace Jimlín, Zeměchy, oslovil jsem pana Brika tak, jak jsme se na
posledním zastupitelstvu domluvili a jsem řekl mu, že za současných podmínek nové zas/upitelsn'o
s provozováním plynofikace nesouhlasí. ()dpovědé/ mi, že mu tím bránime v provozování zařízeni,
do kterého on investoval své finanční prostředky a poněkolikáté jen potvrdil, že čeká pouze na
kolaudaci L a Il. etapy plynofíkuce. Posla/.jsem Vám smlouvu, na základě které si může společnost
Spolgas, zastoupená panem Brikem stanici provozovat sama. My teď nemáme moc možností První
možnostíje, že půjdu na stavební úřad u podám zpětvzeíí žádosti o kolaudaci, což nás samozřejmě
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hodně zbrzdL u v současné době to brzdím tím, že neposílám na stavební úřad závazné stanovisko
od hasičů, kteří již vydali souhlasné povolení k provozu stanice LNG. Tim p/yno/íkuci Jimlín,
Zenzěchy slopneme a budeme čekat, až se pan Brik innoudří a dojde k nä'aké smlouvě. Jen
připomínám, Ze za celé ,l roky se tak nestalo. Já jsem prošel celou historii od roku 2019 až do roku
2022. PřeČetl jsem každý e-mail, každou schůzku a kuždé setkání s právníkem. Za tu dobu jsem
dostal od společnosti Spo/gas několik návrhii smluv a dokonce jsem sám jeden návrh na změnu
sm/ouí'y zaslal panu Brikovi já sám. Konzultovaljsem celou si/úuci se třemi právníky a znám již
jejich názory, VŠichni potvrdili, Ze podepsaná smlouvuje velmi snadno napadnutelná. Takže, bud7o
dílo siopneme tím, že přerušíme kolauduci, neho I. u //. etapu plynq/íkace necháme zkolaudovat a
necháme spo/eCnos/ Spolgas, zastoupenou panem Brikan vše provozovat podle uzavřené smlouvy.
p. Brabec.' chce to někdo vůbec?
p. Svoboda: vůbec netuším, /0 by bylo v současné situaci ideá/nL kdvby plyn nikdo nechtěl, dokud
se s panem Brikem nějak nedohodneme. Tento týden jsem se opravdu velmi důkladně zabýval
plyno/íkacL Prošeljsem rozpočiy. Dle těchto rozpoČtů vyšla I. a /1. etapa na zhruba $tejné náklady.
l. etapa, kterou si pan Brik udělal sám, vyšla na cca /2 milionů KC a obec do ní investovala cca 28
tisíc KČ za e/ektropřipojku. /1. etapa vyšla velmi podobně,juko l. etúpa. V této //. etapě pan Brik
investoval cca 4 miliony KČ za montážní práce včetně materiálu a obec im'es/ovuia cca 8 milionů
KČ za stavební práce a dokumentaci.
p. Cervíček.' takže on.je tam za cca 20 milionů KČ a my za cca 8 milionů KČ.
p. Svoboda: ano, pokud se to sečte tak ano.
pi, Orinčáková: já bych chtěla vědět, kolik lidí se chce připojit, abychom nepokračovali s /akh/e
velkou akcí húli pár lidem.
p. Svoboda: to nevím. UŽjsme si řekli, Ze do vyřešení /é/o si/uace nebudeme nic dělat. Já nyní musím
zavolat do Podbořan, kde je sídlo,/írmy, kCerú provozuje COOP. COOP a poštajsou totiž první dra
oBjek/y na začátku Ill. etapy a já jsem pracovníkům zastupujíci'm provozovnu COOP slíbil, Že
požádám o kolaudaci této malé části Ill. etapy plyno/íkace samostatně. To bych už klidně mohl
udělat. Podklady už mám a pracovníci zas/upujl'cl' provozovnu COOP tum plyn určitě ch/ěiĹ Tak se
ptám, mám to udělut?
p. Brabec: vezmi si, že on to ste/ně nikomu nedá nijak levně. A jestli lo dá za nějakou nepřiměřenou
cenu, tak kdo mu do toho plynu píy'de?
p. Žižka: já bych to stopnul, jelikož si myslím, že to zprovozní Můžeme to na toni stavebním úřudě
s/opnou/?
p. Svoboda: ano můžeme. jájsem podal žůdosi o kolaudaci, takji mohu vzít zpět.
p. Červíček: dobře, u on má nějaké papíry o kolaudaci v ruce? Abyji mohl podat znovu?
p. Svoboda.' nemá a ani by nemohl, stavebník je pro ,siavebni úřad obec. Pan Brik s /ím dě/a/ nic
nemůže, to by museljít znovu do stavebního řízenl: aby byl starebnik.
p. Grund.' aje na našem pozemku, kde mu to nedovolíme.
p. Svoboda: samozře/'mě. Umíme to zastavit několika způsoby ajájsem nechtěl nic dělat. dokud si
s Vámi dnes nepromluvím. Takže kdvž to shrnu, bud'vezmu ?pě/lze/lľ'ádos/i o kolaudaci. Druhá věc
je, že se domluvím s panem Šulkem na stavebním úřadě a najdeme způsob, jak to zatím
nekolaudovat. Např. tím, že //. etapaje neoddělitelné napojená s čás/i III. e/apy u částí lV e/apy. a
Ze to nelze zkolaudovat, protože stavební úřad od nás zatím neobdrZel Žádné podk/adv ke kolaudaci
přhlu.šné části III. etapy a /1( etapy.
p. Červíček: takže kolaudace poběží dál, ale nebude vyřízena?
p. Svoboda.' ano, přesně tak. Poběží dál a bude Cekaí na vyřízeni Ill. a IV. etapy, a já zatím o
kolau(/ac'i části Ill. e/apy a lV. etapy nepožádám.
p, Krtičku: co vlastně chce společnost Spo/gas zastoupená panem Brikem?
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p. Svobodu: Čeká na kolaudaci a chce si vše prot'ozcwa/ sám. To co chtěl Jarda Krejčík, který s h'm
jako jediný souhlasil najednom jediném zasedání kterého se pan Brik zúčastnil. Jurda navrhl aťsi
to pan Brik nechá, aťsi /0 provozuje a at'nátn to, cojsme do toho vložili, sp/ácL On tenkrát souhlasil,
ale v .současné době už to pan Brik splácet nechce, protože nn'jsme se zavázali, Ze ho to necháme
provozovat. Podle mne, jediná ces/a, jak ho donutit k plnění slibůje, že to zus/avime a už nebudeme
nic děla/.
p. Krtička: takže on to vidí tak, Že iy js/e chtěli plyn, který tu nebyl reálný a nainves/ova/ jsem si
tam se svoujírmou 20 milionů KČ, za podmínek, že to hudu provozovat a jínance se mi vrátí
p. Svoboda: ano přesně tak. Obec se zavázala, že mu jako protiplnění uděláme dokumentaci a
veškeré stavební práce na naše náklady, cožjsou pro něj náklady zanedbatelné a on si to hude celé
šáni dál provozoval. Jednu z cest, jak z toho venje, současnou smlouvu ryp()vědě/. Nebo dál jiz
nebudeme nic rea/izo)'a/, což můžeme, protože ve smlouvě žádné konkréíni termíny nemáme. Ka!yž
se pak./'edn()u dohodneme, tak se klidně k lomu můžeme třeba za J rohy v/'á/i/ a pokračoval. Ještě
bych rád řekl, že vždy, kdyžjsme si s panem Brikem nerozuměli a mělijsme mezi sebou neshody, tak
mi obvykle pomohli projektanti, kieří níu prohlematiku vysvě//iii, a většinou na ně dal. Pro/'ek/an/i
mi nyní řekli, že se neniusíme bát, Že by provoz rozjel a pak to z nějakého důvodu zastavil. Ani si
prý nemůže určoval ceny plynu, jak chce a pokud to rozjede, tak nemůže říci, že mu to ted'napřík/ad
nefunguje a přestane s/anici provozoval.
p Krtička.' bude nás /0 něco stát, když si to bude proĹ'()z()L'a/:'
p. Svoboda: ne nebude nás to stát ani korunu. Alejá mám pocit, že přeci musíme ně/"akým způsobem
dát lidem, co se pro plyn rozhodnou, vědä, že když se přjpQ/"Ĺ tak.je to najejich riziko, prolože obec
nemá se spo/ečnosú' Spolgas žádnou smlouvu a nemůže její chování nijak ovlivnit.
p. Brabec: aby pak neřekli, vyjste něco vymysleli u teď' od toho dáváte ruce pryč.
p. Svoboda: ano, to.je pravda, ale n?usíme to přeci něiak dořešit. Mámještějednu nabídku. Máme
možnost sejít se s pro/"eklanty. kteříjsou ochotni přijet ve čtvrtek 3. //.2022 v /5:00 hodin a byl bych
rád. kdybychom se tu sešli u domluvili se. Řeknou nám, než uděláme Hěiaký radikální krok, co pan
Brik může, nebo nemůže.
p. Grund.' co ka!vž budeš dělai na.jaře ulice a nebudeš tam mít plyn, ,jak se budeme rozhodovat?
p. Svoboda: na to mámjasný názor. V těchto ulicích také necháme plyn urči/ěpoložit. Bud's panem
Brikem, a když s ním nebude řecj uděláme výběrové řízení a necháme v těch dalších ulicích
realizovat plynovodní řady a přli'ojky na náklady obce. Náklady plynq/íkace v Jim/ínku s/áiy cca
/2 milionů KČ. Z toho plynovodní po/rllhl: práce a dodávky skříní HUP stály cca J miliony KČ, což

,je asi třetina. Takže když mluvím o tom. že nás stavební práce na budoucí p/yn(gíkaci ve č(yřech
ulicích části Zeměch budou stát cca 2 miliony KČ, tak můžeme očekávat, že nás plynovodnípo/rubí
práce a dodávky skříní HUP v těchto ulicích budou stát 600-700 tisíc Kč. Takjestli dáme 2 miliony
KČ nebo 2, 7 milionů KC, to bychom měli zvážit. A nemusí to být vjednom roce. Můžeme to rozdělií
i do několika dalších roků.
p. Grund.' a co když řekne, Ze ti ten plynovod realizovaný z prostředků obce, nenechá napojil na
stávající plynovou sous/avu:'
p. Svoboda: to klidně může, hlavníje, Ze tam ty plynow)dní řady a př(pojky hudou položeny před
realizaci noýÝch komunikaci.
p. Brabec.' v rámci nájnzu distribuČní sítě, splutí obci vynaloZené nákludy u přejde to polom na něj.
To je vui'ian/u pro nás. na k/erou by mohl přistoupit.
p. Svoboda: ano, mům to tak vypadá.
p. Grund.' největším odběratelem by byla Škola, tak by se měl snažit.
p. Svoboda: ano, obecní domy, škola, obchod, pošta, úřad budou opravdu největší odběratele.
pí Orinčáková.' mě nyní přijde. že stát nuií spLše od plynu odstupoval. Ze to nejspíše zakážou.
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p. Svoboda.' to si nemyslím. Takže to shrneme, nebudeme to provozovat a ve čn'r/ek v IS: U0 hodin
se 111 sejdeme na konzultaci s proiek/ann/'.

p. Svobodu: další věc, kterou bych chtěl projednat, jsou popelnice. Yývoz ve/kých 2401 popelnic a
také ceny vývozu na příští rok.
p. Červíček: co chceš řešit s popelnicemi, kd)'Z mě a Kamilovijsi řekl před dvěma lety, že není možné
mít na velké popelnicijednu známku.
p. Svoboda: ano, ale pořád se ncg'dou lidé, kteří vyžadHjl: abychom jim ukázali, kde je to jasně
psáno. Navrhuji íyfotit velkou popelnici se dvěnia známkami a napíšu, že je to jediná varianta
jývozíl pope/nice o objemu 240 litrů. V tomhle mám jasno. Dále se Vás ptám, zdraŽíme popelnice,
nebo necháme cenu 600 KČ?
pí. Orinčáková.' já bych zdražila, alespoň na 700 KČ.
p. ,Svoboda: dobře, os/a/ni' zus/upile/é také souh/asL Zítra mám schůzi mikroregionu Lounské
podlesL Společnost Vrbička mi tvrdí Že (y žlutéjednorázové známky máme už snadjenom my a že
šije k nám chodí kupovat lidé z okolních obcí Nekupuji si iak ve své obci celoroční známky a lepí
šije mĹsto nich. Poklldz/'istím, žeje opravdu nikdo z okolních vesnic nepoužívá, tak bychomje mohli
také zrušit. Pokud ne, iak musíme tymys/et způsob .jak lo udělat, aby lidé těchto žlutých známek
nezt?ellži)'ali.

p. Grund: tím pádem pokud zvedneme náklady na vývoz popelnic, musí se zvednout i pytle.
pi. Baborová: máme čas to nějak přepoCúat?
p. Svoboda: ano, pošlu Vám něiaký návrh.

p. Svoboda: nyní bych rád projednal vánoční írhy? Václav přichází 5 nápadem vrátit vánoční trhy
zpět do ulice do Jimlínka za krámem a poštou s íím, Že bychom ulici od Vintrichů k poště na
potřebnou dobu uzavřeli. S tím souvisí pořádné ozdobení s/romu u krámu, méně pak u školy a
l' Jimlíně.
p. Grund: z té horní ulice se to přesunulo dolu, kvůli lotnu, že dole není provoz aje tam větší klid a
bezpečí.
pi Orinč'ákoi'á: hlavně tam míy'i' zázemL
p Červíček: V/ádá říkal, Ze v té horní ulici se toho prodá w'c, protože tum íudv chodi hodně lidí
pí ()rinč(iko)'á,' ale to přeci není o toni, aby si vydělali.
p. Grund.' druhá věc.je to, že zdobit tak velký sIrom je zbytečné.
pL Baborová: já navrhuji udělat /rhy dole u Školy, je tam větŠí bezpečnost a zázemí.
p. Svoboda.' dobře, iakže trhy budou u školy. A co lý s/romky? Mám nápad, uděláme 3 skupiny a
každá skupina ozdobíjeden strom.
p. Grund." ale na to nemáme ozdoby.
p. Svoboda: 1/ rokyjsme nic nekoupili, /akz"e klidně můžeme něco dokoupit.
p. Grund.' já jsem řešil s Martinem Janouškem darování nějaké vánoční výzdoby ,formou
sponzorského daru, ale ten to ještě neprojednal u vedení takže já si myslím, že z toho letos nebude
vůbec nic. Dnes jsem s ním mluvil, našel jsem na in/erne/u 60cm ran7pouchy, kdyjeden stoji l 000
KČ, a můžeš sijich koupit, kolik chceš. KoupLš si k lomu kabel za 500 KČ. Poslaljsem mu to a on mi
řekl, že to musí říct vedení jestli vůbec hudou. Na /él1 váš ve/ký s/ř"o/ň potřebujete minimálně /5
rampouchů.
p. Zižka.',/'á bych osobně ozdobiljeden strom pořádně, než 3.
pi. Baborová: s tím velAým stromem byl nějaký problén? ne?
p. Grund.' největší problém byl vítr, který vše shodil dolu. Tim pádem se ozdoby zničily.
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p. Žižka: já myslím, Že na S/aroměstském náměstí v Praze jsou větší stromy ne?
p. Grund: iam /0 zdobí profesionální jírma, k/erá s tím má bohaté zkušenosti. Znám jírmu, kíerá
nám len strom za 65 tisíc ozdobL
p. Svoboda: pojdhie to tecĹy nějak iyřešit.
p. Brabec.' hasiČi to za nějakou cenu ozdobí ne?
p. Svoboda.' ano, .já mám s nimi dohodu, takže jim to samozř';jmě uhradíme. Navrhig'i, aby, se
ozdobily 2 stromy a to tak, Ze Jun Grund ozdobí strom u školy a sIrom v Zeměchách u krámu ozdobí
Jun Žižku a Václav ČervíČek, s tím že se dokoupí ozdoby. Pokud se lidem nebude líbit, že v Jimlíně
nebude ozdobený síromeček, a os/a/ní s/romý budou ozdobené málo, přLští rok bychom to vylepšili.

p. Svobodu: ozval se mi pan Pavel Mrva, společnost Ml Energie s.r.o., že pro nás mají nabídku a
zpracovaný návrh větrné elektrárny v obci. Chce přijet a projekt větrných elektráren nám představit.
Je domluven termín 9. l l. 2022 v /5:(/0 hodin
p. Brabec.' jde o to, jaký z toho hude mít ()hecjínanční prospěch.
p. Svoboda.' oni nám nabízíjednorázový přLspěvek za zřízení elektrárny v obci, který činí až cca 2
miliony KČ a za využití potenciálu zgjmového území obce ročně další cca l milion KČ.
p. Červíček: mě se to líbí více nežfotovoltaika.
p. Svoboda.' mě také. Takže se uvidíme v co nejširší sestavě ve středu 9. //,2022 v /5.'00 hodin zde
nu OÚ Jimlín.

p. Svoboda: dále mám na Vás prosbu, běž/e se podívat ve volném čase do ulice k Baborové. Po
realizaci nové komunikace jsou tum na chodníku velké nedostatky. Protože jsme museli dořešit
odvod deštbvých svodů na novou komunikaci, vznikla lam velká výšková přeŕýšeni a viíbec to
nevypadá hezky. Navrhuji, že pokua by to takhle někde špatně vyšlo, udělal bych výběrové řízení a
tu ulici bych nechal opravil včetně nového chodníku.

p. Krtička: potřeboval bych, aby se ten náš výborjx do roku sešel u íebe, abychom to už nedělali na
dálku a naplánovali vše potřebné.
p. Svoboda." souhlasím a přidám ./'éŠ/ě jednu záieži/os/. Máme problém s panem Lochnerem, který
uŽ nehude dělat občerstvení na žádných obecních akcích. Takže si (o musíme zajistit sami. Chce to
se sejít u dát dohromady n?inimá/něprvnípůl rok akcí Pokud bychom mélijasné /erminy akcí mohl
by nám s tím pomoci Ruda z Opočna. Takže určitě souhlasím a nemám problém se sejít.

p. Krtička: dále bych potřeboval vyřešit Sokolovnu, proiože sijipřehazujeme jako horkjj brambor.
Kdo tam teda uklidí kdo tam něco opraví jesí/i má někdo platit 20 Kč za volejbal, u koho si mohu
prona/mom Sokolovnu atd
p. Svoboda: navrhuji udělat rozvrh.
p. Valeš: já niyslím, že je potřeba nu Sokolovnu hlavně oklepat omítku alespoň ze strany do ulice.
Chodí po chodníku lidé aje to nebezpečné.
p. Krtička: na koho se mám obracet s opravami? A kdo má na s/arosti provoz Sokolovny? Kdo
rozhodne kdy tam, kdo bude, podle nějakého rozvrhu?
p. Svoboda.' opravy a úklid mám na starosti já ajinak za Václavem Čerí'íčkem.
p. Grund: kde vzal vůbec pan Mariášek klíče'
p. Svoboda: jájsem mu je předal na podpis. On mi řekl, Že se s Martinem Valešem domluvil, kdú',je
lam volný termín.
p. Červíček: takžejá rozhodu/'i o lom, konnt se půjčí Sokolovna?
p. Svoboda: nikomu, Sokolovna se nebude půjčovat, protoŽe tam chodi cvičil děti ze Školy.
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pí Baborová.' a co úklid? Pokud to pan Lochner neuklízí tak bych tnu zvedla nájem.
p. Svoboda: uklízí to naši pracovníci VPP,
p. Grund.' navrhuji punu Lochnerovi zvednout nájem, když nebude dělat akce.
pL Orinčáková." oíázkaje taky, zda tu hospodu bude ještě provozovat?
p. Svoboda: já nejsem pro, zvednout mu nájem, momentálně platí 5 tisíc Kč nájem a přispívá 2 tisíce
KČ za uhlí za ]'y/ápěnl:
p. Cerviček.' já bych mu to také nezvedal, ,je na /0 Špatná doba.
pi. Orinčáková." nebo mu zvedneme cenu za uhlí.
p. Svoboda.' ano, jsem pro. Nájem mu necháme, ale zvedneme cenu za uhlí které týrazněpodražilo.

pí, Baborová: potřebuji vědět pro kon/ro/nl' výbor. ,jestli bude né/'aký plán na celý rok.
p, Svoboda' ano, ,já to zapomněl říct, příští zas/upi/e/stvo bude r první polovině prosince. Od Vás
pmřebuji, aby se oba výbory, kontrolní i ,finanční sešli u mohli jsme na prosincovém zas/upi/e/stvu
schválit zápisy z kontrol /ěch/o dvou výborů.

p. Cervl'Ček.' o víkend byly popelnice u hřbitovů úplně plné, ale to už asi pan Martášek vyvezl.
p. Svoboda: pr(^'ěřl'm to.

p. Valeš: jak lb íypadá s dotaci na hřbitovy?
p. Svoboda.' nechal jsem zpracovat jen ? prqiek/y na hřbitovní zdi v Jimlíně i v Zeměchách. U
každého hřbitova necháme opravií pouze čelní u pravou stranu. V tomto rozsahll se zpracovávú
prqjekt. Žádost s/Q/'i /5 tisíc Kč u tu dotace by měla bý/ 300 lišíc KČ pro každý hřbitov.

7. Závěr

Starosta ukončil .jednání l. veřejnCho zasedání Zastupitelstva obce Jimlín 20:11 hodin.
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Přijatá usnesení z 1. veřejncho zasedání Zastupitelstva obce Jimlín
konaného dne 31.10. 2022 na Obecním úřadě v Jimlínč, Č.p. 7

17/01/2022 Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje ověřovatele zápisu z l. veřejného zasedání
Zastupitelstva obce Jimlín Jakuba Žižku a Mgr. Jana Krtičku

18/01/2022 Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje program l. veřejného zasedání Zastupitelstva obce
Jimlín

19/01/2022 Zastupitelsivo obce Jimlín:
j. schvaluje pronájem části zahrady na p.č. 365/6 o výměře 1 200 m' v k.ú. Jimlín,
2. pověřuje starostu obce podpisem nájemní smlouvy dle bodu ].

20/01/2022 Zastupitelstvo obce Jimlín:
Zastupitelstvo obce Jimlín:

l. schvaluje pronájem části pozemků p.č. 909 o výměře 900 m' a p.č. 911 o výměře 2 500 m2
v k.ú. Jimlín od pronajímatele Správy železnic, státní organizace,

2. rozhoduje o uzavření Smlouvy o nájmu pozemků za cenu maximálně 24 Kč/m2 rok bez
DPH.

3. ukládá starostovi obce Jimlín podepsat smlouvu die bodu 2.270/25/2022 Zastupitelstvo obce
Jimlín:

2 1/01/2022 Zastupitelstvo obce Jimlín:
1 schvaluje záměr prodeje p.č. 362/67 o výměře 2 m2 v k.ú. Jimlín, který vznikl oddělením u

pozemku p.č. 362/8 geometrickým plánem č. 403-211728/2022,
2. pověřuje Obecní úřad Jimlín zveřejněním záměru pachtu dle bodu l.

22/01/2022 Zastupitelstvo obce Jimlín:
l. revokuje usnesení 119/1/2018 ze dne 28.11,201 8 z důvodu zrušení vyhrazené pravomoci

Zastupitelstva obce Jimlín rozhodovat o záměrech nájmu, výpůjčky a pachtu.
2. rozhoduje o vyhrazení pravomoci Zastupitelstva obce Jimlín rozhodovat o nájmu, výpůjčce

a pachtu.

23/01/2022 Zastupitelstvo obce Jimlín:
1, schvaluje Smlouvu o zřízeni věcného břemene - služebnosti ČEZ_SoVB 47797/IV-12-

4020707/LN-Jimlin, Zeměchy, č. parč. 450/7 kNN chata.
2. pověřuje starostu obce podpisem Smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti

ČEZ SoVB 47797/IV-12-4020707/LN-Jimlin. Zeměchy, č. parč. 450/7 kNN chata dle bodu
]

24/01/2022 Zastupitelstvo obce Jimlín:
l. schvaluje Smlouvu o budoucí smlouvč o zřízení věcného břemene - služebnosti inženýrské

sítě v rámci realizace stavby ,,Optická sít' Jimlín".
2. pověřuje starostu obce podpisem Smlouvy Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného

břeniene - služebnosti inženýrské sitě v rámci realizace stavby ,,Optická sít' Jimlín" dle bodu
l

25/01/2022 Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje zpracováni projektové dokumentace na Přístavbu
MŠ v Zeměchách. za cenu 382 000,- KČ bez DPH.
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26/01/2022 Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje vypsání zadávacího řízeni na akci ,,Komunikace
v Zeměchách - ulice 3, 4 a 5"

27/01/2022 Zastupitelstvo obce Jimlín stanovuje v souladu s § 102 odst. 2 písm. a) a § 99 odst. 2
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, kompetenci
starosty obce k provádění rozpočtových opatřeni v následujícím rozsahu:
l. Na příjmové straně rozpočtu:
a) navýšení závazných ukazatelů v rámci třídy 1 (daňové příjmy), 2 (nedaňové příjmy) a třídy 3
(kapitálové příjmy) a jejich případné zapojení do výdajů nebo financování.
b) navýšeni závazných ukazatelů v rámci třídy 4 (přijaté dotace) u rozpočtového zapojeni účelových
dotaci v případě, že zastupitelstvo schválilo účast obce, nebo její příspěvkové organizace při podání
žádosti o transfer nebo jsou transfery poskytovány na základě právních předpisů. Tyto prostředky
starosta zapojuje do výdajů.
2. Na výdajové straně rozpočtu:
a) navýšení závazného ukazatele do výše 500 000,- Kč v období mezi jednotlivými zasedáními
zastupitelstva. Navýšení závazného ukazatele musí být financováno snížením jiného závazného
ukazatele na výdajové straně rozpočtu nebo zapojením financování (položka 8115) nebo reálným a
odůvodněným zvýšením příjmů. Financování lze zapojit v maximální výši 500 000,- Kč v období
mezi jednotlivými zasedáními zastupitelstva obce.
Tato pravomoc se nevztahuje na závazné ukazatele ,,příspěvky na provoz" zřízeným příspěvkovým
organizacím,
b) ňävýšení závazného ukazatele o částku v případě potřeby vyšší než 500 000 kč a to jen v
případech havárii nebo stavu nouze, k odvrácení a zabránění možných škod. Dále v případě úhrady
pokut, penále a dalších nutných výdajů, kdy schválení rozpočtového opatřeni je nezbytné a má jen
formální charakter, protože výdaj musí být realizován.
C) přesuny v rámci jednoho paragrafu mezi třídou 5 (běžné výdaje) a třídou 6 (kapitálové výdaje) u
akcí, které byly řádně schváleny v orgánech obce, ale u kterých je nutné pro uskutečnění plnění
výdajů provést správné zatřídění v souladu s rozpočtovou skladbou.
3. Zastupitelstvo si vyhrazuje právo na informaci o každém rozpočtovém opatření provedeném v
kompetenci starosty na nejbližším zasedání zastupitelstva konaném po schváleni rozpočtového
opatření starostou.

28/01/2022 Zastupitelstvo obce Jimlín souhlasí s přijetím účelově určeného finančního daru od
WOMEN FOR WOMEN, o.p.s., v rámci jejího charitativního projektu OBĚDY PRO DĚTI pro
Základní školu a Mateřskou školu Zeměchy, okres Louny, příspěvkové organizace, IČ 706 983 76,
dle předložené žádosti. Jedná se o částku 6 552,- KČ pro rok 2022 a částku 15 876,- KČ pro rok
2023.

29/01/2022 Zastupitelstvo obce Jimlín rozšiřuje výbor pro školství, kultům a sport o dva členy.
výbor pro školství kultům a sport bude šestičlenný.

30/01/2022 Zastupitelstvo obce Jimlín volí členy výboru pro školství, kulturu a sport p. Jaroslava
Janicha a p. Zdeňka Vintricha.
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Seznam příloh zápisu: ·
l. Prezenční listina zastupitelů obce.
2. Prezenční listina hostů.
3. Pacht části pozemku p.č. 365/6 o výměře l 200 m' v k.ú. Jimlín dle situačního zákresu (příloha

Č. 3).
4. Záměr pronájmu části pozemků p.č. 909 o výměře 900 m2 a p.č. 911 o výměře 2 500 m2 v k.ú.

Jimlín a dle situačního zákresu
5. Záměr prodeje pozemku p.č. 362/67 o výměře 2 ni2 v k.ú. Jimlín, který vznikl oddělením u

]?ozemku p.č. 362/8 geometrickým plánem č. 403-211728/2022 dle situačního zákresu
6. Zádost o koupi podílu na pozemku p.č. 53/1 v k.ú. Jimlín
7. Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti ČEZ_SoVB 47797/IV-12-4020707/LN-

Jimlín, Zeměchy, č. parč. 450/7 kNN chata
8. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízeni věcného břemene - služebnosti inženýrské sítě v rámci

realizace stavby ,,Optická sít' Jimlín"
9. Rozpočtové opatřeni č. 2

10. Schválení účelově určeného finančního daru od organizace WOMEN FOR WOMEN

Zápis byl vyhotoven dne 07.11.2022

Zapisovatel: Marcela Horčičková

Ověřovatelé: Jakub Žižka

Mgr, Jan Krtička
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r

dne J.

Starosta: Ing. Vladimir Svoboda
,,,, 7. 11. zŮ2a

Razítko obce: "
"
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